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معاون فرهنگی و دانشجویی دانشگاه 
علوم پزشــکی همــدان از برگزاری 
شــانزدهمین اجــاس معاونــان 
فرهنگی و دانشــجویی دانشگاه های 
علوم پزشکی کشور هم زمان با مرحله 
پایانی بیســت و چهارمین جشنواره 
قــرآن و عتــرت وزارت بهداشــت 
در دانشــگاه علوم پزشــکی همدان 
خبرداد. ســیده زهرا اصغری، اظهار 
کرد: از پیشکســوتان قرآنی اســتان، 
فعالان قرآنی حوزه های علمیه و مدیر 

حوزه های علمیه اســتان همدان به 
عنوان میهمان ویژه جهت شــرکت 
در بیســت وچهارمین جشــنواره 
قرآن و عتــرت وزارت بهداشــت به 
میزبانــی دانشــگاه علوم پزشــکی 
همدان دعوت شده اســت. وی ادامه 
داد: پژوهشــکده میان رشته ای دین 
و ســامت با همکاری گــروه معارف 
اسامی دانشگاه علوم پزشکی همدان 
و اعضــای هیئت علمــی راه اندازی و 
چندین طرح پژوهشــی انجام شده و 
دانشجویان با اســاتید فعالیت دارند 
که به زودی پایان نامه های دانشجویی 

در این پژوهشکده تدوین خواهد شد. 
اصغری ابــراز کرد: ســامت معنوی 
یکی از شاخص های پررنگ در جهان 
و ســازمان بهداشــت جهانی اســت 
که بــا ایجاد فضای معنوی ســامت 
دانشجویان، اساتید و کارکنان تأمین 

می شود.
 وی در ادامه سخنان خود از برگزاری 
شانزدهمین اجاس معاونان فرهنگی 
و دانشــجویی دانشــگاه های علــوم 
پزشکی کشور هم زمان با مرحله پایانی 
بیست و چهارمین جشــنواره قرآن و 
عترت وزارت بهداشــت در دانشــگاه 

علوم پزشکی همدان خبرداد و افزود: 
در این اجاس که روز پنجشــنبه ۹ 
آبان با حضور دکتر ســیما ســادات 
لاری معاون دانشــجویی و فرهنگی 
وزارت بهداشــت، معاونان فرهنگی و 
دانشجویی دانشگاه های علوم پزشکی 
کشــور و مسئولان ســتادی معاونت 
فرهنگی و دانشجویی وزارت بهداشت 
برگزار می شود، برنامه های آتی معاونت 
فرهنگی و دانشجویی وزارت بهداشت 
تشــریح و نقطــه نظــرات و مباحث 
پیشــنهادی حاضران مطرح می شود. 
وی با اشاره به اینکه مجریان برنامه در 
هر سه شب اختتامیه از مجریان شبکه 
قرآنی هستند، اظهار کرد: میهمانان و 
سخنرانان ویژه شب اول، دوم و سوم 
به ترتیب دکتر نمکی وزیر بهداشت، 

حجت الاسام والمسلمین حبیب اله 
شــعبانی نماینده ولی فقیه در استان 
و امام جمعه همدان و حجت الاسام 
والمسلمین مصطفی رستمی رئیس 
نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در 
دانشگاه ها خواهند بود و اهدای جوایز 
با حضور آنان انجام می شــود. وی با 
ابراز مسرت از میزبانی دانشگاه علوم 
پزشــکی ابن ســینا در این جشنواره 
فرهنگــی و مذهبی تاکیــد کرد که 
نیروهــای دانشــگاه در هتــل برای 
استقبال از میهمانان جشنواره مستقر 
خواهند شد و همچنین اطاع رسانی 
به کانون ها، تشــکل ها و انجمن های 
دانشــجویی برای حضور در مراسم و 
همکاری در برگــزاری برنامه ها انجام 

شده است.

معاون فرهنگی و دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی همدان خبر داد:

راه اندازی پژوهشکده سلامت معنوی در دانشگاه علوم پزشکی همدان

 

سیستمگرمایشیهزارکلاسدرسدرایلاماستانداردسازیشدآلودگیهایزیستمحیطیمازندراندردوسالجبراننمیشود
مازندران / گروه استان ها: معاون هماهنگی امورعمرانی استانداری مازندران گفت: این حجم از آلودگی های زیست محیطی مازندران 
در دو سال جبران نمی شود. مهدی رازجویان در کارگروه راهبردی مدیریت پسماند مازندران که در سالن جلسات شماره یک استانداری 
برگزار شد، با بیان اینکه فاصله کم بین کوه و دریا از نظرموقعیت جغرافیایی در برخی مواقع به علت عدم مدیریت درست، منجر به بروز 
خساراتی در دریا، رودخانه و جنگل در این استان شده است، اظهار کرد: متاسفانه محیط زیست مازندران دچار یک سری آلودگی هایی 
شده است که باید جبران شود. وی با اشاره به اینکه این حجم آلودگی و آسیب ظرف یک یا دو سال جبران نمی شود، تصریح کرد: برای از 
بین بردن آلودگی های زیست محیطی نیازمند یک پروسه زمانی هستیم و نباید انتظار داشت که آلودگی محیط زیست از جمله رودخانه، 

جنگل و دریا ظرف مدت کوتاه برطرف شود، هر چند نیازمند توجه خاص است و باید انرژی بیشتری برای تسریع در کار گذاشته شود.

ایلام/ کوثر موسوی: مدیرکل نوســازی، توسعه و تجهیز مدارس ایام گفت: هم اکنون ۲۲۶ مدرســه با هزار کاس درس در سطح 
استان ایام استانداردسازی شده است. نصرت اله رحیمی افزود: برای جمع کردن بخاری های نفتی در سطح استان و جایگزین کردن 
سیستم های گرمایشی استاندارد به استان بیش از سه میلیارد تومان تأمین و اباغ شد. مدیرکل نوسازی مدارس استان ایام بیان کرد: 
همچنین یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان سیستم سرمایشی در مناطق گرمسیر استان مثل دهلران و موسیان توزیع شده است. رحیمی 
عنوان کرد: در خصوص هوشمندسازی مدارس ظرف ۶ سال گذشته ۳۰۸ فضای آموزشــی در قالب ۷۴۵ کاس با مشارکت اداره کل 
آموزش و پرورش استان ایام هوشمند شده است که شامل ۲۷ درصد فضای آموزشی استان است. به گفته وی، اول مهرماه سال جاری 

۵ فضای آموزشی شهری و ۱۰ فضای آموزشی روستایی جمعاً با ۶۸ کاس درس به فضاهای آموزشی استان ایام اضافه شده است. 
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استانها
Provinces مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق

استان اردبیل اظهار کرد:

تأمین انرژی مصرفی مؤسسات 
با انرژی تجدیدپذیر

اردبیل/ مینا مرادزاده
khabaryaz@gmail.com 

مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان 
اردبیل گفت: بر اســاس تصویب نامه هیئت 
وزیران حداقل ۲۰ درصــد از انرژی مصرفی 
مؤسسات و شــرکت های دولتی و نهادهای 
عمومــی و غیردولتــی بایــد از انرژی های 
تجدیدپذیر )خورشیدی و بادی( تأمین شود. 
حسن محمدی گفت: این تصمیم گیری نقش 
چشم گیری در رشد تولید انرژی پاک کشور 
و عملی غیر قابل انکار در تأمین برق مصرفی 
محسوب می شود، و در حفظ محیط زیست نیز 
تأثیر به خصوصی دارد. وی ضمن قدردانی از 
ادارات ودستگاه های اجرایی که در اجرای این 
مصوبه همکاری داشته اند، افزود: بر اساس بند 
۲ این تصویب نامه هر دستگاهی که نسبت به 
انجام این امر مهم تا تاریخ ۳۱ شهریور سال ۹۷ 
اقدام نکرده است تعرفه ۲۰ درصد برق مصرفی 
آنان بر اساس تعرفه نرخ خرید تضمینی برق 
از نیروگاه های تجدیدپذیــر )حدود ۱۱۰۰۰ 
ریال به ازای هر کیلووات ســاعت( محاسبه 
می شــود. مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی 
برق استان اظهار داشت: به منظور ممانعت از 
افزایش چندین برابری هزینه های برق مصرفی 
ادارات و دســتگاه های اجرایــی و تأثیر قابل 
توجه به کارگیــری نیروگاه های تجدیدپذیر 
به ویژه خورشــیدی در کاهــش هزینه های 
جاری دستگاه های اجرایی استان و همچنین 
کمک به تأمین مطمئــن برق، کاهش تلفات 
شبکه برق رسانی و کاهش پیک روز شبکه برق 
اقدامات لازم را حداکثر تــا مورخه۹۸/۹/۳۰ 

انجام شود.

فرمانده مرزبانی گلستان:

 پایگاه دریابانی بندرترکمن 
تکمیل می شود
گرگان/گروه استان ها

news@ naslefarda.net

فرمانده مرزبانی استان گلستان گفت: پایگاه 
دریابانی بندرترکمن تکمیل می شــود. بهزاد 
ابراهیمی با بیان این کــه در ارتقای تعامات 
ارتباط نزدیکی با مراکز دانشگاهی داریم، اظهار 
داشت: مرزبانی از ارگان هایی است که در کنار 
سایر نیروهای انتظامی مستقر بوده و اثرات آن 
را در اجرای مأموریت های مختلف مشــاهده 
می کنیم. وی افزود: در کاهش آســیب ها و با 
توجه به نوع مأموریت ها و گستردگی در معرض 
خطرات و آسیب های شغلی بوده و با اقدامات 
صورت گرفته کاهش چشــم گیر آسیب های 
اجتماعی را شاهد هســتیم. ابراهیمی با بیان 
این که طرح حریم امنیتی در شــورای کشور 
تصویب و به استان ها اباغ شده است، گفت: 
در سراسر نوار مرزی با وجود این که استفاده از 
ساح در آن مجاز است، تاکنون مشکل خاص 
امنیتی نداشتیم.  وی تصریح کرد: به فصل صید 
و صیادی نزدیک می شویم و از صیادانی که در 
شکاره پره هســتند انتظار داریم که به نواحی 
مرزی نزدیک نشوند.فرمانده مرزبانی استان 
گلســتان گفت: مرزبانی عاوه بر حفاظت از 
مرزها وظیفه قضایی هم دارد که فراتر از وظیفه 
دیپلماتیک است. وی در ادامه افزود: برنامه های 
متعددی از جمله تقویت کارکنــان، اعزام به 
دوره هــای بصیرت، تکمیل پایــگاه دریابانی 
بندرترکمن، عملیات برق رســانی به برخی از 
مقرها، ارتقای قابلیت های عملیاتی و آموزشی 

در دستور کار ما است.
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 مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
آذربایجان غربــی در دومیــن جلســه 
میز ملی توســعه صادرات محصولات 
میوه های دانه دار که با حضور مسئولان 
ملی و اســتانی برگزار شــد، با تاکید بر 
نقــش بی بدیل بخش حمــل و نقل در 
توسعه و رونق صادرات گفت: ۲۳ درصد 
از کل پایانه های مرزی کشوردر استان 
آذربایجان غربی قرار داشــته و در این 
میان پایانه مرزی بازرگان اهمیت بسزایی 
در توســعه اقتصادی منطقه و حمل و 

نقل بین المللی و افزایــش مبادلات با 
کشــور ترکیه دارد به طوری که بیش 
از ۶۰ درصد کنسانتره کشــور از پایانه 
مرزی بازرگان حمل می شــود. ارسان 
شکری بااشاره به قرارگیری پایانه مرزی 
بازرگان در شــمال آذربایجان غربی در 
رتبه نخست ترانزیت پایانه های زمینی 
کشــور در صادرات کالاهای غیرنفتی 
گفت: امسال تعداد ورود و خروج کامیون 
از این پایانه مرزی در مقایســه با سال 
گذشته ۵۳ درصد افزایش داشته است 
و صــادرات نیز در این مــدت به بالغ بر 
یک میلیون تن رسیده است که حکایت 
از رشــد ۱۴ درصدی دارد. شــکری در 

خصوص کمبــود نــاوگان یخچالی در 
کل کشــور افزود: در این چرخه نباید 
متکی به ناوگان خارجی بود و می بایست 
زمینه های سرمایه گذاری برای تجهیز 
بخش حمل و نقل به این ناوگان را فراهم 

کرد. وی اظهار کــرد: در بخش حمل و 
نقل جــاده ای کالای آذربایجان غربی 
۵ دســتگاه کامیــون ۱۰ چــرخ، یک 
دســتگاه کامیون هیجده چرخ و افزون 
بر ۱۷۰ دســتگاه کامیون شــش چرخ 

فعال است. شــکری ایجاد زمینه های 
رقابتی در خصوص صــدور مجوز برای 
ناوگان یخچالی را خواستار شد و گفت: 
کشــور ترکیه اجازه ورود ناوگان ایرانی 
حامل کالاهای صادراتی به این کشــور 
را نمی دهد و این امر موجب شده است 
تا صاحبان کالا ناوگان ترکیه بر ناوگان 
ایرانی را ترجیــح دهند و در این صورت 
شرایطی برای رقابت، نمایش توان ناوگان 
داخلی و رشد بخش حمل و نقل فراهم 
نمی شود. وی در خصوص صدور مجوز 
ناوگان ترکی که در پایانه مرزی بازرگان 
تخلیه دارند، افزود: سال گذشته مجوز 
برای حدود ۹۵۰ دستگاه ناوگان ترک 
جهت تخلیه در مرز و برای بیش از ۱۶۰۰ 
دســتگاه ناوگان به صــورت گمرک به 
گمرک و تغییر مسیر صادر شده است که 
در این مورد مدیریت مناسبی اعمال شد.

ارومیه / گروه استان ها
news@ naslefarda.net

جلســه حذف کاغذ در سیستم اداری 
مخابرات منطقه گلستان با حضور مدیر 
مخابرات منطقه گلستان و کمیته حذف 
کاغذ برگزار شــد. در این نشست، ابتدا 
واحدهای مختلف شــرکت درخصوص 
حذف کاغذ در سیســتم اداری به ارائه 
گزارش پرداختنــد. در ادامه غامعلی 

شــهمرادی گفت: مخابرات گلســتان 
نخستین استانی است که در این زمینه با 
تشکیل کمیته و تهیه نرم افزار، به صورت 
منســجم اقدام کرده و مورد استقبال 
هیئت مدیره شرکت مخابرات ایران قرار 
گرفته است. شهمرادی، در بخش دیگری 
از ســخنان خود با تاکید بر مسئولیت 
اجتماعــی و ضرورت حــذف کاغذ در 
راستای حفاظت از محیط زیست گفت: 

اگر دقت کنید روزانه مقادیر زیادی کاغذ 
در مکاتبات اداری به هــدر می رود که 
در صورت حــذف آن می توانیم از مرگ 
درختان و محیط زیست جلوگیری کنیم. 
وی با تاکید بر شعار »برای زندگی همین 
یک زمین را داریم« گفت: رسالتی که در 
حوزه محیط زیست برعهده ماست، ما را 
بر آن داشته است تا با اجرای صحیح این 
سیســتم گام موثری در فرهنگ سازی 
حفاظــت از محیط زیســت و درختان 
برداریم. وی گفت: خدمات به مشتریان 
باید طوری باشــد که نفعــش به مردم 

برسد و مردم احساس کنند که تحولی 
در مخابــرات در ایــن زمینــه صورت 
گرفته است. شــهمرادی خاطر نشان 
کرد: تغییر در حوزه هایــی که فرآیند 
اداری به صورت کاغذی انجام می پذیرد 
وتبدیل آن به یــک فرآیند الکترونیکی 
کمی دشوار خواهد بود، با توجه به اینکه 
تغییرات نیاز به زمــان دارند، باید اثرات 
منفی و پیامدهایی که می تواند داشته 
باشد شناسایی شــود. وی تصریح کرد: 
صرفه جویی و کاهش هزینــه از اصول 
زندگی انسان هاست و بحث الکترونیکی 

کردن امور دقت فــراوان، امکان نظارت 
بیشتر و رضایت مندی بیشتر مشترکان را 
می طلبد. وی گفت: ما شرکت مخابراتیم 
وتأمین کننــده زیرســاخت حوزه ای 
هســتیم به نام ICT که شعار این حوزه 
ارائه خدمات الکترونیکی اســت. پس 
خود ما به عنوان متولی این امر باید بسیار 
قوی وبا تدبیر عمل کنیم. شــهمرادی، 
پشــتیبانی در این برنامه رابسیار حائز 
اهمیت دانست وگفت: با پشتیبانی دقیق 
وانجام امور به موازات می توانیم به نتایج 

دلخواه دست یابیم.

مدیر مخابرات منطقه گلستان اظهار کرد:

حذف تدریجی مکاتبات کاغذی در سیستم اداری مخابرات

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان غربی تاکید کرد:

نقش بی بدیل حمل و نقل در توسعه و رونق صادرات

گلستان
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گرگان/ فاطمه احمدی
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شهردار باغستان عنوان کرد:

 استمرارپروژه های عمرانی
 و خدماتی

باغستان / سحر مصطفوی آرام 
aaramm69@gmail.com

جلسه کمیته درآمد شهرداری باغستان با ریاست 
حسن رنجبر و با حضور اعضا با محوریت شناسایی، 
و ایجاد درآمدهای پایدار شهری و جذب بودجه 
حداکثری در سالن جلسات شــهرداری برگزار 
شد. شهردار باغســتان در این جلسه بر ضرورت 
تشکیل جلسات مســتمر با هدف ارتقای سطح 
درآمد شهرداری و پیگیری هرچه بیشتر وضعیت 
مطالبات شــهرداری تاکید کرد. حسن رنجبر با 
اشاره به بدهی پرونده های کمیسیون ماده ۱۰۰ 
عنوان کرد: شهرداری مکلف است در چهارچوب 
قانون نســبت به وصــول مطالبات خــود از این 
پرونده ها اقدام کنــد. وی در ادامه افزود: در میان 
بخش های مختلف مدیریت شهری، تأمین منابع 
مالی و درآمدی شهرداری ها اهمیت ویژه ای دارد 
زیرا ازیک ســو کسب درآمد شــهرداری ها تأثیر 
عمده ای در ارائه خدمات به شــهروندان دارد و از 
سوی دیگرفقدان درآمد کافی نه تنها سبب عدم 
ایجاد خدمات ضروری در شهرمی شود بلکه اساساً 
اجرای تمام طرح ها و برنامه های شهری را با مشکل 
مواجه خواهد ســاخت و ایجاد درآمدهای پایدار 
شهری موجب ارائه خدمات مستمر به شهروندان 
می شــود. رنجبر در پایان تصریح کــرد: یکی از 
راهکارهای افزایش درآمد، تعامل و همکاری دو 
سویه شهروندان با شهرداری است که نتیجه آن 
عاوه بر کسب درآمد بیشتر برای شهرداری، ارائه 
خدمات شهری مناسب تر به شهروندان خواهد بود.

 با مشارکت انجمن رفتگران طبیعت 
استان گیلان؛

فیلترهای سیگار در حاشیه استخر 
لاهیجان جمع آوری شد

گیلان/  دانیال نظری راد 
news@ naslefarda.net

طرح جمع آوری فیلتر سیگار با مشارکت انجمن 
رفتگران طبیعت استان گیان، شهرداری لاهیجان 
و اداره حفاظت از محیط زیســت و شهروندان در 
حاشیه استخر و بلوار شــهید مطهری انجام شد. 
همچنین به منظور فرهنگ سازی بنرهایی در مورد 
حفظ محیط زیست شهری و نریختن زباله در معابر 
توسط شهرداری در نقاط مختلف استخر لاهیجان 
نصب شد. توزیع سطل های جداسازی کاغذ از زباله 
در ادارات از دیگر اقداماتی است که به منظور ترویج 
فرهنگ اجرای تفکیک زباله خشــک از تر توسط 

شهرداری لاهیجان انجام شده است.

طی مراسمی؛

معاون شهرسازی و معماری 
شهرداری منطقه ثامن معرفی شد

مشهد /  زهرا آخوندی 
z.a.naslefarda.1359@gmail.com 

طی مراسمی ضمن تقدیر از زحمات و تاش های 
شایسته سیدحســین موســوی در طول دوران 
سرپرستی معاونت شهرسازی و معماری منطقه 
ثامن، علــی عابدزاده بــه عنوان معــاون جدید 
شهرســازی و معماری منطقه ثامن معرفی شد. 
سیدمصطفی نعمتی شهردار منطقه ثامن مشهد در 
مراسم تکریم و معارفه معاون شهرسازی و معماری 
با بیان اینکه خدمــت صادقانــه و رضایتمندی 
شــهروندان یکی از مهم ترین اصول کاری در این 
منطقه بوده و آنچه حائز اهمیت است تکریم ارباب 
رجوع و صحت عملکــرد در ارائه خدمات مطلوب 
است، گفت: معاونت شهرســازی نقش مهمی در 
کسب درآمد و تحقق برنامه های شهرداری ها دارد. 
شهردار منطقه ثامن مشــهد تصریح کرد: طی ۲ 
سال اخیر و در دوره پنجم فعالیت مدیریت شهری 
یکی از سیاست های اصلی ما ارتقای رضایتمندی 
شــهروندان بوده که این امــر در انتصابات جدید 
منطقه نیز مد نظر است. نعمتی افزود: خوشبختانه 
طی مدت اخیر با وجود مهندس علی شــیرازی و 
فعالیت قریب به یکســاله وی و تاش های سایر 
همکاران به این هدف رسیدیم و بخش عمده ای 
از نارضایتی های شهروندان کاســته شد و با رفع 
موانع و مشکات و کاهش بروکراسی ها، مراودات 
سرمایه گذاران و شهروندان با مجموعه نهاد مجری 
طرح نوســازی و بهســازی بافت پیرامون حرم 
مطهررضوی از ســر گرفته و این حوزه به خوبی 

پویا شد.

دریچه

مراجعه ماهانه ۲۵۰ هزار نفر برای دریافت خدمات

مدیرکل بیمه سامت استان مرکزی گفت: 
ماهانه ۲۵۰ هزار نفر برای دریافت تشخیصی 
و درمانی به مؤسســات طرف قرارداد این 
استان مراجعه می کنند. محمدرضا جیریایی 
افزود: حدود ۵۶۳ هــزار نفر جمعیت بیمه 
شــده در اســتان مرکزی وجود دارد که از 
۷۳۰ موسســه طرف قرارداد فعال در این 
استان خدمات دریافت می کنند. وی بیان 
کرد: ماهانه ۲۰۰ میلیارد ریال بابت مراجعه 
افراد به مراکز طرف قرارداد هزینه می شود. 
مدیرکل بیمه سامت استان مرکزی ادامه 
داد: یک هزار و ۱۵۴ بیمار خاص در استان 
مرکزی وجود دارد که پارسال برای خدمات 
درمانی این افراد ۱۴۰ میلیارد ریال هزینه 
شــد. جیریایی اظهار داشــت: ۲۱۵ نفر از 
بیماران خاص این استان دیالیزی، ۵۹۵ نفر 
ام اسی، ۴۱ نفر تالاسمی و بقیه هموفیلی 
است. رئیس دانشــگاه علوم پزشکی اراک 
نیز در این آیین گفت: در زمینه پوشش های 

بیمه ای فرهنگ سازی های وسیعی صورت 
گرفته اما کافی نیست و باید افزایش بیشتری 
یابد. ســیدمحمد جمالیان افزود: هنوز در 
استان مرکزی و جامعه افرادی هستند که 
از پوشــش بیمه های درمانی محرومند و 
توان پرداخت هزینه های درمانی برای آنان 
دشوار است. وی بیان کرد: تعامل دانشگاه 
علوم پزشکی اراک با بیمه سامت مطلوب 
اســت و افزایش هرچه بیشتری این تعامل 
امری ضروری است. سید عبدالرحیم ترابی 
افزود: ارزیابی وســع مالی بیمه شدگان با 
توجه به منابع مالی محدود، ســازمان را به 
سمت خدمت رسانی بیشتر به سمت اقشار 
نیازمند هدایــت می کنــد. وی بیان کرد: 
یارانه های دولتی باید بــرای افراد نیازمند 
هزینه شود و ارزیابی وســع وضعیت بیمه 
شدگان را مشــخص می کند که بر اساس 
آن حق بیمه افراد نیازمند توســط سازمان 
پرداخت می شود و افراد توانمند باید این حق 
بیمه را خود پرداخت کنند و افراد متوسط 
۵۰ درصد این حــق را پرداخت می کنند. 

مدیرکل دفتر حقوقی و امور مجلس سازمان 
بیمه سامت کشــور ادامه داد: ۴۴ میلیون 
بیمه شده سامت در کشــور وجود دارد و 
هنوز افرادی هستند که از خدمات بیمه ای 
برخوردار نیستند. ترابی اظهار داشت: شمار 
دفترچه های درمانی کشور از جمعیت ایران 
فراتر است که این بیانگر استفاده برخی افراد 

از چند بیمه درمانی اســت که ساماندهی 
این مهم امری ضروری اســت. وی گفت: 
نسخه نویسی الکترونیک از دیگر برنامه های 
مهم ســازمان بیمه ســامت کشور است. 
نماینده مردم اراک، کمیجان و خنداب در 
مجلس شورای اســامی نیز در این آیین 
گفت: فرهنگ سازی در راستای ارائه خدمات 

درمانی در جامعه امری ضروری اســت که 
نباید از آن غفلت کرد. سیدمهدی مقدسی 
افزود: خدمات گیرندگان درمانی کشور باید 
بر حسب نیاز خدمات درمانی دریافت کنند 
زیرا هنوز با وجود نظارت های جدی، شمار 
جراحی هــا و درمان هــای غیرضروری در 

جامعه زیاد است.

مدیرکل بیمه سلامت استان مرکزی خبر داد:

رنا
 : ای

س
عک

مهرشاد جان زینب جان

از طرف بابا رامین ریاحی و مامان هما از طرف بابا سید حسین میرداماد و مامان مهر السادات

ای زیباترین ترانه هستی بدان که 
شب میلادت برایمان ارمغان خوبی 

و زیبایی هاست پس ای سر کرده 
خوبی ها تولدت مبارک

وقتی تو با ما هستی در آسمان 
آبی دلمان جایی برای ابرهانیست 

و خورشید بر ما می تابد 
دختر عزیزمان تولدت مبارک 

 اراک / رضوان داودی جم
News.arak93@gmail.com


